
 

Herning d. 2.5.2023 
 
 

Referat bestyrelsesmøde 2.5.2023 Afd. 114 Teglparken 
 
Carl Mahler 
Danni Hansen 
Marianne Birkmose 
Christian Haulund 
Emma Lilliendal 
Line Øer 
Ronja Ojala Sandfeld Hansen 
 
 

1. strøm / forbrug / stiger kWh hvert år?  Det er bestemt kommunalt at der skal være lys 

på vores stier og blokkene. Vi vil gerne have et 

møde med Tommy/Kim om det er muligt at 

lave en censorstyret tænd/sluk, som er mere 

fintfølende, så det først tænder f.eks. 5 min før 

det bliver mørkt. Vi vil gerne spare på 

strømmen. Line tjekker om hun kan finde noget 

i lokalplanen ang. lys. 
2. Forslag der skal stilles til afd. mødet -Vi ønsker at bruge penge fra budgettet til 

etablering af frugttræer og bærbuske. 
- 2 bænke til afdelingen til hyggeligt samvær. 

3. råderetskatalog  Hvis man ændrer i konstruktionen på 
uderummet, overtager man forpligtigelsen til 
vedligehold af det indhegnede uderum. Ved 
fraflytning/indflytning overtages uderummet 
som det står. 

4. Godkendelse af budget Emma kontakter Jesper Grønkjær Kjeldsen for 
at høre under hvilket punkt molokker står i 
budgettet. Vi godkender regnskabet. 

5. Gavekasse Der kan gives små gaver for at vise at man 
tænker på personen. Det er op til bestyrelsen. 
Det kan være: En ekstraordinær arbejdsindsats, 
bestyrelsesmedlem alvorlig sygdom, 
bestyrelsesmedlem – dødsfald i nærmeste 
familie eller barselsgave 

6. evt.   
 

Opslag opslagstavle + FB – Line laver til 
opslagstavler+opslag på FB gruppen. Carl 
lægger indkomne forslag ind i kommentarer på 
FB opslaget. 
Torben er inviteret til afd. Møde. Tommy 
medbringer projekter til afd. Møde 
Danni og Marianne rykker Tommy for svar på 
det med sikring i lejligheden til højre i 1-
værelseslejlighederne. 
Formandens beretning – stikord: 
Fondsansøgning 
Dialog med fællesbo mht. vores hække, der kan 
gro ordentligt i god muldjord. 


